
                                                                                                   

 
Aan: het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Venlo 
Van: fractie EENLokaal / Leon van den Beucken 
Schriftelijke vragen ex. artikel 44 reglement van orde 
Belfeld 14 november 2023 
 
Onderwerp: Linke verkeerssituatie Pontanusstraat – Baarlosestraat  

Geacht college, 
 
Op niet al te lange termijn zou een langer deel van de Baarlosestraat op de schop gaan, onder andere bij 
Rotonde Molenbossen. Zo ontstaat voor onze zwakkere verkeersdeelnemers een veiligere situatie. 

Na de reconstructie van de Pontanusstraat is er ter plekke van de aansluiting Maasbresestraat 
verkeerstechnisch een bijzonder onduidelijk en belangrijker nog, gevaarlijke situatie ontstaan. 
Door het aanleggen van een soort “chicane achtige kronkel” ontstaat echt een bloedlinke situatie. 

Het autoverkeer richting Hout-Blerick en Baarlo ziet een soort schuinstaand varkensruggetje en wil hier 
ruim omheen rijden. De auto’s worden aldus gedwongen ferm naar links te rijden. Het naderende 
autoverkeer aan de andere kant van de weg, rijrichting Blerick-centrum wordt zodoende naar rechts 
gedwongen, waar geen plek is en dan kunnen fietsers behoorlijk in de knel komen! De auto’s passen 
naast elkaar, maar de fietser heeft geen plek.  

Dus bij tegemoet komend verkeer uit richting Baarlo, gecombineerd met fietsverkeer is het wachten op 
incidenten. EENLokaal is ter plekke gaan kijken en is wel geschrokken van het plaatje dat dit oplevert. 
Dat leidt tot slechts twee eenvoudige vragen: 

Erg gevaarlijke situatie voor fietsers vanaf Hout-Blerick / Baarlo  



 

     

 

 

 

 

Vraag 1 

Is het college van met ons van mening dat er een onacceptabel en zeer gevaarlijke situatie is 

ontstaan? 

 

 

Vraag 2 

Is het college bereid op korte termijn genomen maatregelen te nemen om de ontstane situatie weer 

verkeersveilig te maken voor alle weggebruikers? Zo nee, waarom niet?  

 
 
Fractie EENLokaal 
Leon van den Beucken  


